
ZAPISNIK SASTANKA UPRAVNOG ODBORA KINO KLUBA 
Nastanak je održan 30.ožujka a počao je u 17 
Sastankusu prisustvovali: Sastanku

1. Oreščanin Miloš 
2. Pansini dr.Mihovil 
5. Kobija tomo 
4. Petek Vladimir 
5. Hoholač Vladimir Druge/i Kučić

ZAGREB!
sati i 4o minuta.
nisu prisustvovali:
1. Hajdler Zlatko
2. Kučić Milivoj 

Durman ctr. Teodor
4. Vranican
i Vranican nisu bili

(. Hripko Ivica obavješteni dok je drug Hajdler došao
7. Smrček Ljerka kasnije.

Sastanku predsjedava drug Oreščanin Miloš, koji predlaže dnevni red:
1. čitanje prijedloga pravilnika za pojedine sektore 

rada i razgovor o njima.
2. Razno.

1 .PRAVILNICI
A. Dr. Pansini Mihovil čita prijedlog pravilnika za rad sa tečajevima. 

Uz čitanje dr.Pansini daje ograzloženja za pojedine prijedloge.Nakon 
kraće diskusije pravilnik je usvijen i nalazi se kao prilog ovome 
zapisniku.
Taj nam je pravilnik dao : 

a)program rada 
0) organizaciju rada.

Nakon kraće diskusije usvojen je prijedlog da se na počeku svakog 
tečeja treba dogovoriti sa polaznicima o onome dijelu rada čije će 
materijalne troškove snositi sama.To znaci da će uz objašnjenje sami 
polazhici odlučiti na kakvom će se materijalu raditi.

B. Drug Hoholač čita prijedlog pravilnika za rad ekonomata 1 filmoteke. 
Predlaže nekoliko kartona kroz koje će voditi evidenciju, koja je 
predložena u pravilniku. Nakon kraćeg razgovora dogovoreno je da 
se neke rubrike izostave, a neke dodaju. Usvojeni pravilnik nalazi 
se kao prilog ovome zapisniku.
Ostali pravilnici, koji su trebali biti gotovi nisu završeni.

2 .RAZNO

Drug Oreščanin izvještava odbor o zaduženjima, koj je preuzeo 
na prošlom sastanku.
Sa "Zora filmom" nije uspio ništa učiniti, jer su odredjeni ljudi 
bili na službenom putu. Preuzima ponovo na sebe, da će tokom idućeg 
tjedna stvari urediti.
Prema informacijama druga Sudovića "Zora film" će ponovo staviti na 
snagu ugovor i ispunjavati ga do ugovorenog roka. Za razdoblje u 
kojem nije ispunjavala obaveze iz ugovora dat će otštetu.
Materijal za uredjenje polica nalazi se na mjestu.
Brave nisu nabavljene, jer nema odgovarajuće veličine.
Srednji dio ormara još nije uredjen. Nakon kraće diskusije zagljućeno 
je da pojedinci ne mogu bez dogovora sa ostalima poduzimati nikakve 
akcije uredjivanja ili preuredjivanja prostorija.
Dr. Pansini obavezuje se, da će 6.IV. donijeti zapisnik sa godišnje 
skupštine.
Drug tajnik ce iep uniti članske kartone.

Drug Petek će komisijski preuzeti inventar. Zaključeno je da Petek 
odgovara samo za one štete, koje nastanu na inventarskim predmetima, 
a koje si vidljive, odnosno, koje su lako uočljive. ±xhix
Biblioteku će preuzeti drugarica Smrček, tek kada budu nabavljeni 

ključevi.
Drug Hripko izlaze na koji ce način urediti foto-teku za svaki film, 
kao i način izlaganja propagandnog matekrijala. Prema tone ,on će 
srediti zbirku negativa, umnožiti fotografije za propagandu, skupljati 
štampane članke - kritike, reklamirati projekcije u klubu i izvan njega 



Nakon opširna diskusije zaključeno je da će se oglasna ploča kino 
kluba Zagreb postaviti na vidljivo mjesto na Trgu Republike. Nabavu i 
te plo*e, njen Izgled i dozvolu za njeno postavljanje preuzet će drug A 
Hripko.

Bilteni kino- kluba Zagreb imat će Kao prilog sve .predložene pravil 
nike s tim da svaki puta bude štampan drugi.

ZAKLJUČCI:

1. Drug Oreščynin će sa Zora filmom urediti one iste stvari, koje stoje 
u prethodnom zapisniku.
2. Nijedan član kluba ne će samozvano poduzimato nikakve akcije bez do
govora sa ostalima.
3. Bilten će izdavati redovno kao prilog pravilnike, koji su usvojeni 
na sa tanku Upravnog odbora.
4. Drug Hripko pobrinut će se za postavljanje oglasa.e ploče na trgu
Republike • /
5. Drugarica SmrčdE predložit će na idućem sa tanku prijedlog pravilnika 
za rad biblioteke.
6. Svi članovi upravnog odbora pbkušat će predložiti prijedlog za značku 

kino klubaZagreb.
7. Dr. Pana ni predat će zapisnik godišnje skupštine.

Zapisničar : Predsjednik:


